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Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråds sammanträde  
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Justeras 2008-01-16 

 

 

 
………………………………………………… ………………………………………………. 

Jutta Askergren  Ingrid Stockman                                                                 

 
Närvarande ledamöter: SPF Jutta Askergren  

                                            SPF Claes Hagwall  

  SPF Viveca Sarman                                                                        

  SPF Margareta Thörnblom 

  PRO Ulla Bowallius 

 
Närvarande ersättare: PRO Ingrid Stockman  

                                                SPF                Arne Clevestam 

SPF Yvonne Wendt 

  SPF Ulla Löfberg                                          

                        SPF                 Kerstin Appel 

   
Föredragande tjänsteman: Marianne Snell § 4 och § 5. 

    

 ____________________________________________________________________________  

 
§ 1. Val av protokolljusterare 

       Pensionärsrådet beslutade att Jutta Askergren och Ingrid Stockman justerar dagens    

       protokoll. 

 
§ 2.  Tid för protokolljustering 

         Pensionärsrådet beslutade att protokollet ska justeras den 16 januari kl. 10:00. 

 
§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2007-12-03 

- Östermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd vill ta del av uppföljningarna av målen för 

verksamheterna som har gjorts 2007. Dessa kommer att redovisas i verksamhets- 

berättelserna och delges pensionärsrådet. 

 

   -     Ramavtal om köp av enstaka platser i särskilt boende kommer att delges pensionärsrådet. 

 

   -     Ett önskemål från stadsdelsnämndens pensionärsråd är att någon från kostprojektet 

inbjuds och ger information under året. 
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§ 4.   Ärenden till stadsdelsnämnden 

      Kommunfullmäktiges beslut  till äldrepeng i tre nivåer 

      Östermalms pensionärsråd ifrågasätter systemet med schablonersättning för hyran. 

      Stadsdelsnämndernas hyreskostnad varierar kraftigt (2-260 kr/vårddygn) kring 

      medelkostnaden 76 kr/vårddygn. I den mån hyreskostnaden per vårddygn varierar 

      väsentligt mellan olika stadsdelar är pensionärsrådet oroliga för att de höga 

      lokalkostnaderna på Östermalm lämnar lägre resurser till vård och omsorg i stadsdelen.  

      Pensionärsrådet vill därför gärna ha information om medelkostnaden per vårddygn för  

      Östermalms stadsdelsnämnd. 

 

      Tillsyn av enhet sju och åtta på Rio vård och omsorgsboende den 27 september 2007 

- Marianne Snell informerar om att förvaltningen har skrivit ett svar till Länsstyrelsen. 

 

Pensionärsrådet vill se hur många genomförandeplaner som finns gjorda inom hemtjänst 

och särskilt boende i stadsdelen. De vill även veta hur många brukare som 

         har skrivit under sin genomförandeplan. Detta kommer att redovisas till pensionärs- 

rådet i mars 2008 då den nya statistiken kommer att vara klar. 

 

Svar på medborgarförslag 

- Stadsdelsnämndens pensionärsråd har delgivits svaret på inkommande medborgarförslag. 

 

”Offentliga upphandlingar” – remiss av motion 

   -     Pensionärsrådet har delgivits svaret på remissen. 

 

 
§ 5.   Disskussion kring riktlinjer gällande föreningsbidrag 

    -     Marianne Snell informerar om att de nuvarande riktlinjerna gällande föreningsbidrag är 

           från år 2000. Stadsdelsförvaltningen kommer att göra en översyn av riktlinjerna under 

           2008. Föreningarnas hyreskostnader kommer att redovisas på nästa pensionärsråd. 

 
§ 6.    Rapport från vård och omsorgsboenden 

- Följande ledamöter och ersättare deltar i  förtroenderåd inom äldreomsorgen: 

 

Viveca Sarman                     Bo Bergmans Dagverksamhet 

Clas Hagwall                        Körsbärsgårdens vård och omsorgsboende 

Ulla Bowallius                     Dianagårdens vård och omsorgsboende 

Ulla Löfberg                        Rio vård och omsorgsboende och Rio servicehus 

Arne Clevestam                   Kattrumpstullens vård och omsorgsboende 

Yvonne Wendth                  Kampementets vård och omsorgsboende 

 Ingrid Stockman                 Linnégårdens vård och omsorgsboende            

 
§  7.   Övriga frågor 

- Ulla Bowallius har varit på månadsmöte på PRO och träffat Eva Samuelsson. 

Frågor som togs upp var hyror, utbildning och etik med mera. På mötet 

informerades om att det kommer att finnas en äldrelots i staden.  

Ulla Bowallius upplevde detta som ett bra möte. 

 

En ledamot frågade hur många platser äldreomsorgen köper och det var 782 stycken 
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i december 2007. 

        Under 2008 ökar lönerna till vård och omsorgspersonal kraftigt och en översyn pågår 

        för att minska personalkostnaderna. 

 

Jutta Askergren har som önskemål att presidiet ska inbjudas till pensionärsrådet i  

maj 2008. 

 

Verksamhetsberättelse för 2007 kommer att delges pensionärsrådet till nästa sammanträde. 

 

Margareta Thörnblom informerar om en artikel i Mitt i  Östermalm från den 

18 december 2007 där det framkommer att små barn får samsas med äldre om 

färdtjänsten från 1 februari 2008. 

Östermalms pensionärsråd motsätter sig planerandet av färdtjänsten gällande 

samåkningen med äldre, sjuka och barn. Med anledning av den föreslagna 

planen har det framgått att pensionärerna bland annat kommer att få problem 

med att få med sig rullstol och rullatorer. Det finns även risk för infektioner 

för de äldre och sjuka vid samåkning med barn. 

 

Nästa pensionärsråd sammanträder 080204. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
                  

 


